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Vragen tijdens de Algemene Beschouwing ter gelegenheid van de Begroting 2019 en de Bestuursrapportage januari- 

september 2018, van de CDA-fractie in waterschap Amstel, Gooi en Vecht. 

 

1. Kunnen bij het tweede deel van de Keur de ingezetenen, belanghebbenden, het maatschappelijk 

middenveld en gemeenten ook weer uitgebreid bij de nieuwe versie betrokken worden? DIT IS 

TOEGEZEGD 

 

2. Speelt de afhaakproblematiek (bedrijven gaan zelf zuiveren en betalen daarom geen bijdrage meer 

aan de kosten van de collectieve afvalwaterzuiveringsinstallatie(s) van het waterschap (waardoor 

bovendien overcapaciteit dreigt)?  

 

3. De CAB verwachtte (bovendien) dat met het kostenveroorzakingsbeginsel de waarde van afvalwater 

beter tot uitdrukking kan worden gebracht en hiermee de afhaakproblematiek zou kunnen 

verminderen. Vindt het DB dit een valide veronderstelling, of leidt een zwaardere belasting van de 

lozers, van de kostenveroorzakers, er toe dat zij het juist eerder zelf gaan doen? 

 

4. Is het invoeren van een afzonderlijke ‘Veiligheidsheffing’, naast de watersysteemheffing een 

mogelijkheid om de tariefstijging van watersysteemheffing voor de categorie Overig Ongebouwd te 

dempen? 

 

5. Kan de digitalisering tot een verbetering van de inzichten in de staat van onderhoud van de assets 

van het waterschap (dijken, gemalen, sluizen, afvalwaterzuiveringsinstallaties) leiden tot een betere 

monitoring? 

 

6. Kan het DB ons nog nader inzicht geven in de verhoudingen van totale fte’s bij Waternet tussen 

‘vaste contracten’, flexibel en gedetacheerd? Is er zoiets als een korte introductie over de organisatie 

voor nieuwe en gedetacheerde medewerkers van Waternet, zodat zij weten voor wie ze werken 

(gemeente Amsterdam, waterschap AGV ) en enig idee hebben van politieke, bestuurlijke 

sensitiviteit (meerdere opties)? 

 

7. Kan er niet een Deltaplan voor de Amstel komen, waarbij tegelijkertijd de verzilting en de 

waterkwaliteit kan worden aangepakt? Hoe gaat het met de RWZI Amstelveen, wanneer kunnen we 

daar nadere beslissingen over nemen? Gaat de Amstel gebaggerd worden, is er een project 

denkbaar net zoals de ‘Schoonmaak van de Vecht’? Zijn hier mogelijk projecten te koppelen, zodat 

we werkelijk een zwemwaterkwaliteit van de Amstel bereiken en het doorgaan van de Amsterdam 

City Swim jaarlijks kunnen veiligstellen?  

8. Wat is het effect van grootschalige winning van aardwarmte op de grondwaterstromen? Wordt dit 

gemonitored door de waterschappen of andere autoriteiten? Worden milieu- en veiligheidsrisico’s 

onvoldoende onderkend, zijn er plannen in ons waterschapsgebied? 
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9. Waarom worden de bij onderzoek gevangen rode Rivierkreeften vervolgens steeds weer terug-

gezet? Zijn er nog steeds geen voldoende gegevens, waarom moeten we nog wachten tot 2019 voor 

de resultaten van deze onderzoeken? Is aflevering bij restaurants of voedselbank een optie? 

 

10. Wat zijn specifieke kosten van de droogtemaatregelen van de afgelopen zomer die gemaakt heeft 

voor ‘de natuur’? Wat zijn de extra kosten geweest van ons waterschap m.b.t. de extra 

droogtemaatregelen.  In de Bestuursrapportage werd er wel een toespeling op gemaakt, maar is er 

inmiddels wat meer bekend? 

 

11. Kan er weer een Begroting 2019 in 1 oogopslag worden gepubliceerd op de site? Komen de 

Algemene Beschouwingen van de verschillende fracties weer op de site, net zoals een item over de 

Algemene Beschouwingen in 2017? DEELS TOEGEZEGD (Begroting in 1 oogopslag, inmiddels 

gepubliceerd), TWEEDE DEEL IS (NEGATIEF) ONTKENNEND BEANTWOORD (wil men koppelen 

aan de publicatie van de verkiezingsitems op de AGV, begin 2019). 

 

12. Kunnen we nog voor de verkiezingen, dus in januari, uiterlijk begin februari, een voorlopige 

financiële rapportage over geheel 2018 tegemoet zien? (We willen daar niet tot de 

coalitieonderhandelingen en het vaststellen van het Jaarverslag over 2018 op wachten). DIT IS 

TOEGEZEGD 

 

13. Kan het DB nog voor de verkiezingen, voor eind februari, nog laatste, (wat meer uitvoerige) 

verantwoording afleggen over de afwikkeling van de punten uit het coalitieakkoord? Er zit toch wat te 

geel (is op schema, maar nog niet gereed) tussen het groen (is gereed of vigerend beleid 

geworden). https://agv.waterschapsinformatie.nl/document/7039247/1/S_18_045877_A  

 

14. In de periode 2009-2015 hebben Waternet en de NUON (tezamen met B-Ware/Universiteit 

Nijmegen, de Provincie Noord-Holland) samengewerkt aan een project voor koudewinning uit de 

Ouderkerkerplas, waarbij tevens de waterkwaliteit van de Ouderkerkerplas aanzienlijk werd 

verbeterd. PER MOTIE IS HET DB (dringend) VERZOCHT: of het waterschap Amstel, Gooi en 

Vecht (met Waternet) zich in wil zetten voor de Energietransitie en de mogelijkheden van thermische 

energie en koudewinning uit water verder ontwikkelt en daartoe opnieuw het gesprek aan wil gaan 

met NUON en andere energieleveranciers om soortgelijke projecten te ontwikkelen als indertijd bij 

de Ouderkerkerplas. DE MOTIE IS AANGENOMEN (door het AB, met de stemmen van de fractie 

van de PvdD en van DB-lid Wiegert Dulfer/WN tegen. 

 

Kan het DB duidelijkheid verschaffen over de status en de afwikkeling van het project koudewinning 

en het verbeteren van de waterkwaliteit van de Ouderkerkerplas en de samenwerking met de 

NUON? (Destijds beoordeelde de NUON het project als businesscase ongunstig. Is dit project 

gestopt of wordt de ontwikkelde infrastructuur nog gebruikt? Is er niet inmiddels meer urgentie 

(vanwege de gewenste reductie van CO2-emissies) en een ander financieel perspectief? HET DB 

HEEFT DIT TOEGEZEGD 


